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Boligudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

30. april 2009

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål Y

Idet der henvises til DR-programmet 21-Søndag fra den 26. april 2009, hvor 

ministeren sagde, at Aalborg Kommune har haft succes med at bruge 

metoderne i den netop vedtagne lov, L 92, ønskes det oplyst, om ministeren 

kan bekræfte, at Aalborg Kommune ikke har fået antallet af udsættelser til at 

falde, de har kun bremset stigningen i antallet af udsættelser. Ligeledes 

bedes ministeren kommentere, at boligselskabet KAB, der i to år har benyttet 

påkravsfrister, der ligner de nye frister i L 92, heller ikke har fået stoppet 

udsættelserne. Tror ministeren på denne baggrund, at redskaberne i den 

netop vedtagne L 92 er nok til at få antallet af udsættelser til at falde? Der 

henvises desuden til vedhæftede statistik fra Domstolsstyrelsen vedrørende 

udsættelse af lejere og til de vedhæftede tal fra KAB vedr. husleje og 

restancer for 2008.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra .

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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